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Cílem kulatého stolu je hledat  
odpovědi na otázky:

•	 Jak	by	mělo	být	ideálně	organizováno	přijímací	řízení	na	
střední	školy?	A	co	tomu	brání?

 •	Jaký	je	ideální	podíl	státu	a	jaký	ředitele	školy?
 •	Co	si	slibujeme	od	jednotné	přijímací	zkoušky	
a	dostáváme	to?

 •	Jak	se	letos	osvědčila	jednotná	přijímací	zkouška,	
přestože	nebyla	povinná?

 •	Jaká	by	měla	být	do	budoucna	role	CERMAT?
 •	Pokud	by	zůstaly	centrální	testy,	jak	by	měly	ideálně	
vypadat	a	jaké	druhy	by	měly	být	nabízeny?

Účastníci panelové diskuze:
• Petr Bannert / Ministerstvo	školství,	mládeže	
a	tělovýchovy

• Dominik Dvořák / Ústav	výzkumu	a	rozvoje	 
vzdělávání	PedF	UK

• Jiří Kuhn / Gymnázium	Bohumila	Hrabala,	Nymburk
• Michaela Pažoutová / ZŠ	Mníšek	pod	Brdy
• Roman Podlena / Gymnázium	Matyáše	Lercha,	Brno,	
Učitelská	platforma

• Radko Sáblík / Smíchovská	SPŠ	a	gymnázium,	Praha

Moderátor: 
• Petra Keprtová / JOB

Odkaz na stream: 
https://www.facebook.com/SKAVos/Celá akce bude streamovaná.

Kulaté stoly jsou pořádány zdarma.  
Videozáznam z akce bude zveřejněn.

Kulatý stůl  
SKAV a EDUin
v pondělí 31. května 2021 
14:00–16:00 hodin ONLINE
na	téma:

Přechod žáků mezi základní 
a střední školou – jak by 
měl ideálně fungovat?


